

TABLE OF CONTENTS

目 录

Corporate Strategy, Executive Compensation Incentives and Earnings Management

(企业战略、高管薪酬激励与盈余管理)

R. Y. ZHANG, F. J. XU.....1

Research on Reputation Risk Evaluation of Trust Company Based on PLS-SEM Method

(基于 PLS 结构方程模型的信托公司声誉风险评价研究)

S. H. WANG, D. Q. YANG, Q. C. LV.....11

A Comparative Study of the Risk Measurement of the Bitcoin Market Based on the GARCH-T Model and the GEV Model

(比特币市场风险度量——基于 GARCH-t 模型与 GEV 模型比较研究)

Y. H. ZHAI, F. ZHAO.....19

Empirical Test of CAPM in Shanghai Securities Market

(上海证券市场的 CAPM 实证检验)

Y. F. CHEN, J. Y. SUN, W. XU, H. JIN.....28

Application of Nonparametric Method in Financial Asset Pricing

(非参数方法在金融资产定价中的应用)

X. Q. YU.....34

Research on the Influencing Factors of the Development of Microcredit Companies

(小额贷款公司发展的影响因素研究)

H. C. JI.....41

Empirical Study on Risk Factors for Long-Only Equity Hedge Funds in China

(中国股票多头私募证券投资基金的风险因子研究)

X. ZHAO, W. A. ZHANG, Y. HONG.....58

A Research about Effects China-US Trade War Has on Industrial Index Volatility

(中美贸易摩擦下工业股指波动性研究)

X. D. BAI, X. W. DENG, S. L. LU, Y. GAO.....74